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Protokoll styrelsemöte

Styrelsemöte för Vigge Bygdegårdsförening den 23 februari på Vigge Bygdegård.

Närvarande
Sven-Erik Saur
Emma Stenvall
Bo Andersson
Elin Andersson
Bodil Hemmingsson
Eva Simonsson
Jan Persson
Lennart Danielsson

§1 Mötets öppnande
Sven-Erik Saur hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.

§2 Val av sekreterare och justerare
Styrelsen beslutade att välja Emma Stenvall att föra protokoll under mötet och Bo Andersson
att justera protokollet.

§3 Föregående protokoll
Emma Stenvall drog föregående protokoll och styrelsen beslutade att lägga det till
handlingarna.

§4  Inkommen post
Bo Andersson kollar upp närmare angående bygdegårdsplanen. Han kollar även med Jan
Hammarlund om de bilder som togs i somras på hur mycket av planen som NCC använde sig
av.

§5 Allas roll i styrelsen-Vem gör vad?
A) Hemsidan ansvarar Elin Andersson för tillsammans med Andreas Olofsson. De kollar

upp lite olika förslag samt kostnad till nästa möte. Eva Simonsson lovar även att kolla
upp med kvinnan som filmade revyn då hon bygger hemsidor.
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B) Elin Andersson ser till att facebooksidan kommer igång så snart som den gamla
stängts ner. När den är färdig så kommer alla i styrelsen som kan med Facebook få
tillgång att logga in så att flera kan uppdatera med event och annan information.

C) Emma Stenvall sköter bygdegårdens mail.
D) Eftersom Emma Stenvall ansvarar för mailen så kommer hon sköta rapporteringen till

bygdegårdarnas riksförbund. Bo Andersson tar fram de ekonomiska uppgifterna som
behövs.

E) Bo och Elin Andersson ser över  inbetalningskorten som ska lämnas ut.
F) Eva Simonsson och Bo Andersson kollar upp hur det fungerar med avsäljning av

fonder till Vägbelysningsföreningen.
G) Eva Simonsson ansvarar för bidragsansökningar. Bo Andersson komma upp de

uppgifter som beror driften på bygdegården och Elin Andersson kollar upp förslag på
lekplatser. Eva Simonsson själv kommer ansöka om bidrag för 65+ med fokus på
träning. 5000 kr för införskaffning av träningsredskap.

H) Emma Stenvall kollar upp med städgrupp en om de kan tänka sig sköta inhandling av
förbrukningsvaror.

I) Lennart Danielsson har en router som klarar av bygdegården och som han skänker.
Sven-Erik Saur kollar med Per-Arne Olofsson om han kan koppla in den. Ett kontor
kommer inrättas på övervåningen så att alla har möjlighet att bla. kolla tidigare
protokoll, skriva ut och laminera dokument. Lennart Danielsson skänker skrivbord
och Bodil Hemmingsson skrivbordsstol i utbyte mot 2 pinnstolar. Sven-Erik Saur och
Per-Arne Olofsson kollar igenom och rensar ut bland elektroniken. Eva Carlsson får
ansvara för att städa och organisera det övriga. Emma Stenvall stämmer av med
henne.

J) Emma Stenvall skriver ihop och skickar in information från årsmötet till föreningsnytt
i Öp och Lt.

K) Styrelsen beslutade att Jan Persson får se över bygdegården lite extra. Vid nästa
styrelsemöte ska genomgång av värme/vatten, brandsäkerhet mm. ske.

§6 Undergrupper
Styrelsen beslutar att bilda en ny revygrupp. Sven-Erik Saur är Sammankallande och han
föreslår att han själv, Erik Magnusson, Johannes Saur och Berit Zackrisson ska ingå i den.
Sven-Erik kollar upp imorgon, då de ska ha utvärdering av revyn, om de vill och kan.

Styrelsen ger Karl-Ove, Allan Hällberg, Lars-Erik Eriksson, Bodil Hemmingsson och
Andreas Olofsson i uppdrag att se om det går att styra upp bingon våren ut. Förslag på att ta 2
kr/st för lotter. Bodil tar på sig att ordna vinster för 50 kr/st. Styrelsen föreslår att hon tar
hjälp av våra sponsorer för att fixa vinsterna. Minst 8 vinster per Bingo-tillfälle.
De träffas nu på onsdag för att prova anläggningen samt lovar att höra av sig till styrelsen om
de behöver hjälp med folk eller andra saker.
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§7 Summering av revyn
Hur mycket som årets revy omsatt samt slutlig vinst är inte fastställt. Mer information kring
detta kommer tas nästa styrelsemöte.
Middagarna gick med ca 55200 kr i vinst.
Styrelsen beslutar att erbjuda aktörerna 10 000 kr/pers i ersättning samt scenarbetarna 5 600
kr/Pers. Detta kommer sluta på 142 400 kr i ersättningar.

§8  Övriga frågor
Lennart Danielsson kom med förslaget att bjuda in styrelse, undergrupper,
Mitt-på-dagengänget tillsammans med respektive till en middag inklusive dryck för att skapa
en nystart.
Styrelsen beslutade att bjuda in till detta fredagen den 13 mars och Emma Stenvall skriver
ihop ett brev, som hon kollar av med styrelsen via supertext, innan hon skriver ut.

Emma Stenvall har förslag på att, istället för en städvecka, så har vi en städdag den 16 maj
när Ovikens manskör ska uppträda. Bygdegården delas upp i ansvarsområden och vi bjuder in
byinvånarna. Som tack så erbjuder vi de som ställt upp att äta gratis på kvällen när
manskören uppträder. Styrelsen tycker att förslaget är bra och att mer planering får ske vid
senare tillfälle.

Bodil Hemmingsson kollar upp ett utegym i Gävle och vad det kan tänkas kosta. Om det är
något vi ska söka investeringsbidrag i år eller om det är bättre att ta nästa år.

§9 Nästa möte

Styrelsen beslutar att lägga nästa styrelsemöte söndag 8 mars kl.18.00.

Vid protokollet Justerare
Emma Stenvall Bo Andersson


